

TWAS Arab Young Affiliates 2024–2029

Application Deadline: 20 May 2024

Each year, each of the five TWAS Regional Partners selects up to five brilliant early-career scientists under the age of 40 to become a TWAS Young Affiliate for six years. These young scientists join a growing network of scientists. They also receive further opportunities to interact and learn from TWAS Fellows. During their tenure, Affiliates will be able to participate in a large number of opportunities, such as participating in various events organized by the Arab regional partner of the World Academy of Sciences for Developing Countries (TWAS-AREP) and other events affiliated with the World Academy of Sciences for Developing Countries (TWAS).

Who can be a TWAS Young Affiliate?

Affiliates are selected on their potential for future impact. TWAS Arab Young Affiliates eligibility criteria:

1. Native of an Arab country;
2. Less than 40 years old by application date;
3. Have been living and working in a developing country for at least the last three years;
4. Have a history of excellence and accomplishment, including at least 10 publications in internationally recognized, peer-reviewed, and scientific journals.

 **Women scientists are particularly encouraged to apply.**

 **The application is in English**



To apply to Young Affiliates Application for the year 2024, please visit:

<https://www.bibalex.org/TWAS-AREP/en/YoungAffiliate/BecomeYoungAffiliate.aspx>

TWAS-AREP Email: TWAS.AREP@bibalex.org

TWAS-AREP Facebook: <https://www.facebook.com/TWASAREP>

To receive all TWAS-AREP News, subscribe to our newsletter ([Click here](#))

Jeunes Arabes affiliés au TWAS 2024-2029

Date limite de la remise de candidature : 20 mai 2024

Chaque année, chacun des cinq partenaires régionaux de TWAS sélectionne jusqu' à cinq scientifiques de moins de 40 ans, pour devenir des « Jeunes affiliés au TWAS » pour une période de six ans. Au cours de leur mandat, les affiliés sont invités à participer aux assemblées générales et aux conférences du TWAS.

Ce programme, qui a débuté en 2007, vise à identifier les meilleurs jeunes scientifiques dans chaque région du monde en développement et à leur offrir des opportunités d'interagir entre eux et avec les membres du TWAS, et d'assister à des conférences internationales et à d'autres événements pour les jeunes scientifiques.

Critères d'éligibilité des jeunes Arabes affiliés au TWAS :

1. Être originaire d'un pays arabe.
2. Âgés de moins de 40 ans à la date du dépôt de candidature.
3. Avoir résidé et travaillé dans un pays en développement au moins pendant les trois dernières années.
4. Disposer d'une histoire d'excellence et d'accomplissement, comptant au moins 10 publications dans des revues scientifiques à comité de lecture, de renommée internationale.

✚ Candidatures des femmes scientifiques sont particulièrement encouragées.

✚ Le formulaire et tout le dossier de candidature doivent être en anglais.



Pour plus d'informations, veuillez visiter le site Web :

<https://www.bibalex.org/TWAS-AREP/en/YoungAffiliate/BecomeYoungAffiliate.aspx>

TWAS-AREP Email: TWAS.AREP@bibalex.org

TWAS-AREP Facebook : <https://www.facebook.com/TWASAREP>

Pour recevoir toutes les nouvelles du TWAS-AREP, abonnez-vous à notre bulletin d'informations ([Cliquez ici](#))